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Utvidet styremøte med strategi samling 
   
Tid: 21. og 22.  mars 2024 
 
Styremedlemmer  
Rachel Berg (Alstahaug), Knut Toresen (Bindal), Frank Nilssen (Brønnøy), Tor Henning Jørgensen 
(Dønna), Anne Kristin Solheim (Grane), Asbjørn Engum (Hattfjelldal), Amund Eriksen (Hemnes), 
Henrik Skovly (Herøy), Peter Andre Haaland (Leirfjord), Lill Stabell (Nesna), Robert Pettersen (Rana), 
Ben Andre Graven (Sømna), Erlend Eriksen (Vefsn), Brit Skjevling (Vega), Renate Mathisen 
(Vevelstad), Stian Skjærvik (Lurøy) 
   
Innkalt: Alle styremedlemmer, Hilde Rafaelsen (daglig leder DH), Camilla Falch (prosjektleder DH), 
Eva-Alice Slettevoll (prosjektleder DH), Ståle Sjøvoll (personvernombud DH), Lars Tore Hatten 
(Hemnes) 
 
Til stede: Rachel Berg (Alstahaug), Knut Toresen (Bindal), Frank Nilssen (Brønnøy), Tor Henning 
Jørgensen (Dønna), Anne Kristin Solheim (Grane), Asbjørn Engum (Hattfjelldal), Lars Tore Hatten 
(Hemnes), Peter Andre Haaland (Leirfjord), Lill Stabell (Nesna), Robert Pettersen (Rana), Brit Skjevling 
(Vega), Renate Mathisen (Vevelstad), Stian Skjærvik (Lurøy), Hilde Rafaelsen (DH), Camilla Falch (DH), 
Eva-Alice Slettevoll (DH), Ståle Sjøvoll (DH) 
 
Frafall: Vefsn, Sømna og Herøy 
 
Sted: Brasseriet, Mo i Rana  
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Saksliste  
  

Sak  Tema  sakstype  Saksbehandler 

09-24  Godkjenning av innkalling og 
agenda  

Beslutning  Hilde Rafaelsen 

10-24  Godkjenning av møteprotokoll fra 
forrige møte  

Beslutning  Hilde Rafaelsen 

11-24 Valg av person til å undertegne 
protokoll sammen med møteleder 

Beslutning Hilde Rafaelsen 

12-24 Årsrapport og årsregnskap for 2023 Beslutning Hilde Rafaelsen 

13-24 Kort status på prosjektene 

• Digital hjemmeoppfølging 

• ConnectFlow 

• DigiVet 

• Sikker kommune Helgeland 

• DigiHelsestasjon 

• Digital inkludering 

• Tjenesteutvikling i Altinn 

Orientering Hilde Rafaelsen 

14-24 Geografisk virkeområde Diskusjon Hilde Rafaelsen 

15-24 Potensielle finansieringskilder Diskusjon Hilde Rafaelsen 

16-24 Orientering fra KDU møte Orientering Lill Stabell og Peter Andre 
Haaland 

17-24 Strategi arbeid Diskusjon Hilde Rafaelsen 

18-24 Eventuelt   

 

Sak 09-24 Godkjenning av innkalling og agenda  
 
Innstilling: Styret godkjenner innkalling 
 
Vedtak: Styret godkjente innkalling 
 
 

Sak 10-24 Godkjenning av møteprotokoll fra forrige møte 
 

Innstilling: Styret godkjenner protokoll 
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Vedtak: Styret godkjente protokoll fra forrige møte 
 

Sak 11-24 Valg av person til å undertegne protokoll sammen med 

møteleder 
Innstilling: Styret velger personer til å undertegne protokoll 

Vedtak: Robert Pettersen og Knut Toresen signerer protokoll digitalt 

 

Sak 12-24 Årsrapport og årsregnskap for 2023 
Årsrapport med årsregnskap ligger som vedlegg til innkallingen. 

Innstilling: Styret godkjenner årsrapport og årsregnskap for 2023 

Vedtak: Styret godkjente årsrapport og årsregnskap for 2023 
 

Sak 13-24 Kort status på prosjektene 
Innstilling: Informasjonen tas til orientering 
 
Vedtak: Styret tok status på prosjektene til orientering 
 
 

Digital hjemmeoppfølging 
Den nasjonale satsningen fra Helsedirektoratet er fra 1. januar 2024 over i Helseteknologordningen, 

og velferdsteknologiprogrammet er avsluttet. I den nye ordningen skal det legges til rette for å ta i 

bruk teknologi i den kommunale helse- og omsorgstjenesten, og herunder prioriteres tilskudd til 

blant annet DHO. DHH har nylig blitt innvilget 1 Mill for 2024 i denne ordningen.  

Målet for satsningen er bedre fysisk og psykisk helse, bedre pasientopplevelse for personer som 

benytter DHO, samt økt bærekraft for helse- og omsorgstjenesten. Spredningen av DHO skal også 

bidra til at kommuner, i samarbeid med helseforetak, tar i bruk DHO for å sikre et godt tjenestetilbud 

for kronisk syke og bedre ressursutnyttelse på tvers av tjenestenivåer og sektorer. 

I prosjektet på Helgeland har vi jobbet med innsikts-/kartleggingsarbeid, blant annet gjennom et 

spørreskjema om hvilke målgrupper kommunene ser for seg er aktuelle for DHO og hvilken teknologi 

som er på plass. De fleste kommuner har nå på plass lokale ressurspersoner, og disse skal etablere 

egne prosjektgrupper i sine kommuner som skal bistå dem i arbeidet framover.  

Status pr mars 2024 

- Prosjektleder ansatt september 2023 

- Prosjektgruppe etablert 

- Styringsgruppe snart på plass 

- Felles workshop kommuner, sykehus, fastlege og brukerrepresentanter oktober 2023 

- Oppnevnelse av kommunale ressurspersoner 
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- Startet arbeidet med Etablering av prosjektgrupper i hver kommune som skal bistå 

ressurspersonene 

- Fortløpende forankrings-/informasjonsarbeid 

- Spørreskjema for kartlegging av målgrupper og teknologi besvart av de fleste kommunene 

- Oppfølging av Innomed og Helsedirektoratet 

- Den sykehusinitierte delen av prosjektet som ledes av Eva Bjørhusdal, DHO – KOLS, er i gang 

med noen testpasienter med alvorlige lungelidelser, og skal ytterligere skaleres opp gjennom 

året.  

- Prosjektleder deltatt på pilot Emnekurs DHO for leger og sykepleiere i Bodø 

- Prosjektleder deltar i kursing i Helhetlig tjenestemodell vår/høst 2024 

Kommunale ressurspersoner DHH 
• Mangler Bindal, Vevelstad 
• Ressursperson Rana har sluttet, og pr nå har vi ingen der 
• Rødøy og Træna er ikke "på" 

  
Svar på spørreskjema 
• 12 svar (11 kommuner) 
• Utvelgelse av målgrupper for DHO: KOLS og Diabetes går igjen.  
• 6 kommuner har svart at de har velferdsteknologiplattform på plass 
• 3 kommuner svarer at de har opsjon i vft-avtalene sine for utstyr for DHO 

  
Veien videre 

Det nasjonale prosjektet har skissert tre milepæler det skal jobbes mot. DHH planlegger arbeid innen 

Milepæl 1: Avklare behov og Milepæl 2: Utforme tjenesteforløp i 2024. Milepæl 3: Helhetlig 

tjenestemodell (HTM) ligger inne noe senere, men det er allerede et arbeid i gang på Helgeland med 

innføring av HTM. Dette drar vi nytte av i vårt prosjekt, og sannsynliggjør muligheten for å jobbe med 

dette parallelt. 

- Prosessveiledning av nye aktører fra Innomed fra medio mars og plan legges for hele 2024 

- Faste møter for nasjonale prosjektledere med Helsedirektoratet 

- Oppfølgingsmøte april med ressurspersoner med status for innsiktsarbeid og videre arbeid 

- Kommunene skal i gang med gevinstplanlegging 

- Felles workshop 22. mai med kommuner, helseforetak, fastleger mai med tema blant annet 

tjenestereise og oppfølgingstjeneste, samt erfaringsdeling fra andre prosjekt 

- Planlegge for pilotering av de kommunene som er klare. Vil gjøres puljevis. 

- Planlegger gjennomføring av Emnekurs DHO for leger og andre på Helgeland 

- Kartlegge behovet for annen kompetanseheving (f.eks Velferdsteknologiens ABC) 

 

 

ConnectFlow 
• Nesna kommune har sendt søknad om skjønnsmidler til statsforvalter. Har fått signaler på 

epost om at vi sannsynligvis får støtte 

• Det er gjennomført to opplæringsseanser med arkivledere, IKT ressurser om nøkkel 

ressurser. Kurs innenfor arbeidsflyter og kurs innenfor robotisering 

• Har planer om å sette i gang prosess for å få tak i prosjektleder før vi får svar på 

skjønnsmiddelsøknad 
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• Bør vurdere å innhente tilbud på robotisering/RPA allerede nå 

Digitalisering av veterinærtjenesten 
Gjennom konseptfasen i prosjektet har vi utforsket konseptet nasjonal løsning og brukertestet dette 

med stor geografisk spredning med både veterinærer, bønder og kommuner. Vi har i tillegg hatt 

workshop og arbeidsmøter, demoer og presentasjoner med Landbruksdirektoratet, statsforvaltere, 

Animalia, AgriAnalyse, Den Norske Veterinærforening og Landbrukets dataflyt. Arbeidet er 

oppsummert i en grundig sluttrapport. Sluttrapporten med anbefalinger for veien videre er 

presentert for prosjektets styringsgruppe og Mat- og Landbruksdepartementet med både 

Kommunal- og distriksdepartementet (LMD) og Landbruksdirektoratet til stede. Det jobbes videre 

med å få lagt frem prosjektet i Digitaliseringsrådet og OPS Landbruk, i tillegg til at LMD jobber med at 

prosjektet skal presenteres på regjeringsnivå. 

Sluttrapporten ligger her: https://digihelgeland.no/_f/p5/id1bf8083-f4f0-4c48-899e-

7035b76775c3/digitale-helgeland_veterinartjenesten_sluttrapport_2024-1.pdf  

Sikker kommune Helgeland 
To kursrekker er gjennomført: grunnleggende informasjonssikkerhet og personvern og 2) 

Styringssystem for informasjonssikkerhet. Kursene ble gjennomført i tidsrommet november til 

desember 2023, og tilbakemeldingene fra deltakerne har vært svært positive. På grunnkurset deltok 

56 personer fra 10 kommuner, mens på ISMS-kurset deltok 32 personer fra 8 kommuner. Det 

innebærer at det fremover må settes opp flere opplæringsrunder på kursene. 

DigiHelsestasjon 
Flere kommuner på Helgeland har sagt ja til å være med på et nasjonalt innføringsløp for 

DigiHelsestasjon, men oppstart er ikke satt ennå. Det er KS eKomp som vil lede innføringsløpet og 

Digitale Helgeland vil følge opp ekstra i tillegg om vi ser det er behov for det.  

 

Digital inkludering 
I desember 2023 mottok Brønnøy kommune 600.000 i prosjektmidler fra Kommunal- og 

distriktsdepartementet. Midlene skal brukes på et fellesprosjekt på Helgeland som har som formål å 

få på plass et lavterskel innbyggertilbud i kommunene rundt digital veiledning. Prosjektoppstart er 

planlagt til etter påske. 

I tillegg har Leirfjord kommune søkt om skjønnsmidler til Statsforvalteren til et fellesprosjekt på 

Helgeland. Dette prosjektet skal ta utgangspunkt i brukergruppen til prosjektet Digital 

Hjemmeoppfølging Helgeland (DHH) og utforske hvilke virkemidler, initiativer og tiltak som skal til for 

å sikre tilstrekkelig digital kompetanse og teknologisk forståelse for både pasient, pårørende og 

ansatte i kommunene. Dette er nødvendig for å kunne få mest mulig verdi av e-helseløsninger og 

velferdsteknologi. Dette innebærer ikke bare å lære å bruke teknologien, men også å forstå dens 

potensial og effektivt integrere den i daglig praksis.  

Hvis vi får finansiering fra Statsforvalteren legger vi opp til et fellesprosjekt for alle 16 kommunene, 
der det eies av Leirfjord kommune og ledes av Digitale Helgeland, med en varighet på 2 år. Vi har 
søkt om totalt 1.250.000 kr. 

https://digihelgeland.no/_f/p5/id1bf8083-f4f0-4c48-899e-7035b76775c3/digitale-helgeland_veterinartjenesten_sluttrapport_2024-1.pdf
https://digihelgeland.no/_f/p5/id1bf8083-f4f0-4c48-899e-7035b76775c3/digitale-helgeland_veterinartjenesten_sluttrapport_2024-1.pdf
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Tjenesteutvikling i Altinn 
Ny fellestjeneste for søknad om bevillinger er snart klar for lansering etter flere runder med 

justeringer og testing sammen med saksbehandlere.  

Har inngått avtale om bistand til tjenesteutvikling med DigDir. Oppstart over påske.   

 
 

Sak 14-24 Geografisk virkeområde 
Hvordan stiller Digitale Helgeland seg til andre kommuner som muligens ønsker å bli en del av vårt 

regionale nettverk. 

Innstilling: Informasjon og diskusjon tas til orientering 

Vedtak: Styret tok informasjon og diskusjon til orientering 

 

Sak 15-24 Potensielle finansieringskilder 
DigiNordland har fått finansiering både fra NFK og KS. Hva bør og kan vi gjøre i forhold til å skaffe 

ekstern finansiering til Digitale Helgeland utover det å søke skjønnsmidler hos statsforvalter og 

helsedirektoratet.  

Innstilling: Informasjon og diskusjon tas til orientering 

Vedtak: Styret ber alle ordførere i representantskapet om å enes om en felles uttalelse der Digitale 

Helgeland ber om at Nordland fylkeskommune (NFK) finansierer Digitale Helgeland på lik linje som 

DigiNordland.  

 

Sak 16-24 Orientering fra KDU møte 
Det er gjennomført KDU møte 15. mars. Lill Stabell informerer om de viktigste sakene som ble tatt 

opp i møte.  

Innstilling: Informasjon tas til orientering 

Vedtak: Styret tok informasjon til orientering og ber representantskapet i Digitale Helgeland om å 

enes om en felles uttalelse som oversendes KS sentralt.  

Forslag til uttalelse «Representantskapet i Digitale Helgeland ber om at Digitale Helgeland blir 

anerkjent som et eget, selvstendig digitaliseringsnettverk, på lik linje som andre regionale 

Diginettverk i landet.  Digitale Helgeland blir ført opp på KS sin oversikt over regionale diginettverk, 

og KS omtaler Digitale Helgeland på likeverdig måte som andre diginettverk i landet.» 
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Sak 17-24 Strategi arbeid 
Styret og ansatte i Digitale Helgeland tok utgangspunkt i dagens digitaliseringsstrategi og diskuterte 

blant annet om visjon, mål, innsatsområder, fagområder og KS sin samstyringsstruktur. Alle jobbet 

aktivt i MIRO der nye forslag ble skriftlig konkretisert.  

Innstilling: Informasjon tas til orientering 

Vedtak: Styret vedtok at strategiarbeidet er noe vi må jobbe videre med gjennom resten av året og at 

vi nå har fått lagd et grunnlag som vi kan jobbe videre med i fellesskap. 

 

Sak 18-24 Eventuelt 
 

Tre saker ble tatt opp på eventuelt: 

1. Samarbeid rundt anskaffelser og innkjøpsavtaler. 

Vedtak: Grane tar kontakt med Vefsn om å utarbeide sak som kan taes opp på neste 

kommunedirektør møte. 

2. Samarbeid rundt DigiPro helse (internkontrollsystem) 

 

Det ble diskutert i møte hvilke internkontroll som er i bruk innenfor helse og omsorg i den 

enkelte kommune og hva erfaringene med bruk av systemene er.  

Vedtak: Det er ikke ønskelig med et samarbeid rundt internkontrollsystem nå. 

 

3. Deltakelse på Helgelandskonferansen 25. – 26. april og nytt styremøte i forkant 

Vedtak: Digitale Helgeland tar kontakt med leder for polarsirkelrådet og ber om å få holde 

innlegg på konferansen og det kalles inn til kort styremøte 24. april 


